
Styrelsemöte 20240117 

Digitalt 

Närvarande: ordinarie ledamöter: Anna Christiernin, Åsa Lindén 

Book, Pernilla Abrahamsson och Ann-Sofie Mortiér. Närvarande 

suppleant: Frida Westergren Frånvarande: Hanna Ulfsbecker  
1. Mötet öppnades 
2. Åsa Lindén Book utsågs till sekreterare 
3. Ann-Sofie Mortiér valdes till justerare 
4. Dagordningen godkändes 
5. Styrelsen gick igenom föregående mötesprotokoll. Det som 
fortfarande kvarstår är punkten som löd: ”På grund av att 
föreläsningen om domarbedömning, som skulle ha hållits av 
Ann Blomkvist, fick skjutas upp beslöt styrelsen att det vore bra 
om vi kunde börja vårens tävlingssäsong med denna aktivitet. 
Emma Edvardsson och Frida Westergren håller i kontakten med 
Ann B.” 
6. Rapporter: 
Ordförande: har hållit i den löpande hanteringen av diverse 
frågor. Speciellt skall nämnas träningshagen som Anna har det 
övergripande ansvaret för. 
Kassören: Har skickat styrelsen mail med ekonomisk rapport för 
2023 Klubben gick med 200 kronor plus 2023.Kassören vill 
trycka på att arbetet som kassör har underlättats oerhört 
mycket genom nya vallreg.! 
Sekreteraren: har skrivit protokoll och kommer att ta itu med alla 
dokument och utskick inför årsmötet. 
UBA: Under vinterhalvåret håller Åsa en fortsättningskurs med 6 
personer och, uppdelat i två grupper, unghundkurs med 13 
deltagare sammanlagt. 
7. Sedan förra styrelsemötet har följande hänt i klubben: 

KM hölls den 15:e oktober i tre klasser och med sammanlagt 17 
deltagare. KM hölls i Hult i familjen Janzéns regi. 

8. Mötet diskuterade träningshagen: 

Vi har många stödmedlemmar som utnyttjar de ekonomiskt 
fördelaktiga och fantastiska 
träningsmöjligheterna som Träningshagen utgör. Utifrån perspektivet att vi 
inte har så många får i hagen, och att träningshagen är vad vi har att locka 
medlemmar med; vi har färre tävlingar (och med därtill hörande 
tävlingsförturer) än grannklubbarna, så anser styrelsen att systemet just nu 
inte fungerar fullt ut. Styrelsen har beslutat att från och med 2025 kommer 
hagen att vara endast för helbetalande medlemmar. Eventuellt medföljande 
kompis betalar 200 kr. I årgäller 200 kr per gång för icke helbetalande 
medlem, inget maxtak. 



Från och med i år kommer vi att ha ett nytt betalningssystem för 
Träningshagen där man swishar betalningen på plats efter 
träningstillfällena. 

9. Årsmötet diskuterades: 

Årsmötet är bestämt till den 2/3 klockan 11. 

Pernilla undersöker vad det skulle kosta att hyra lokal av Vuxenskolan 
och Emma undersöker det samma med en av Borås brukshundsklubbar där 
hon är medlem. 

Åsa färdigställer verksamhetsberättelse och plan för 2024 samt 
kallelse och vandringsprisdokument. Åsa skickar ut kallelsen med e-mail. 

Anna beställer smörgåstårta 

Pernilla köper in drycker och kakor. 
10. SVaK:s motioner kommer att läggas ut på 
Sjuhäradsvallarnas hemsida. Styrelsen ställer sig bakom stora 
styrelsens åsikt om motionerna i alla fall utom två.: 

Rörande uttagningen av medlemmar iregelbokskommittén där vi ställer 
oss på TK:s sida. Vi anser att man måste vara mycket insatt och 
kvalificerad för att arbeta med regelboken och ser därför att de kriterier som 
ligger till grund för tillsättandet av medlemmarna i regelbokskommittén i 
första hand måste vara grundade på kompetens och inte på geografisk 
tillhörighet. 

Gällande förkortande av tiden till domare vill vi, trots att beslutet inte 
tillhör årsmötets beslutandeområde utan domarrådets, ändå säga att vi 
anser att 2,5 år är väl lång tid. Vi har en domarbrist och ser inte att det 
behöver ta så lång tid att bli en kompetent domare utifrån att de som 
kommer i fråga redan är tävlande med lång erfarenhet av 
vallhundstävlingar. 

11. Övriga frågor. 

Protokollen skall ligga på hemsidan 

Anna tar hand om ingravering av priser och Emma av att beställa koppel. 
12. Nästa styrelsemöte är klockan 10 den 2/3 

13. Mötet avslutades 
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